
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gogacza 

na 29. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 listopada 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

Mieszkańcy Łukowa i powiatu łukowskiego korzystający z pociągów Kolei Mazowieckich, Przewozów 

Regionalnych i PKP InterCity wielokrotnie i niestety jak do tej pory bezskutecznie zwracali się z prośbą 

o przywrócenie kas biletowych na stacji PKP Łuków. Węzeł kolejowy Łuków obsługuje połączenia  

do Dęblina, Siedlec, Warszawy oraz w kierunku Terespola. Funkcjonujące niegdyś kasy biletowe sprzedawały 

bilety na wszystkie połączenia. Obecnie nie ma nawet jednej kasy. Tak jest od dnia 1 października 2014 r. 

Nadmieniam, że oprócz sprzedaży biletów w kasach, co oczywiste, chętnie udzielano informacji na temat 

kursowania pociągów w całej Polsce. Obecnie podróżni z powiatu łukowskiego korzystający ze stacji PKP 

Łuków pozbawieni są takich i innych informacji, co wobec ciągłych zmian w rozkładach kursowania 

pociągów jest dla nich olbrzymim utrudnieniem. Większość podróżnych próbuje kupić bilet w pociągu – 

często zdarza się, że stoją w kolejce po bilet w pędzącym pociągu. 

Oprócz przytoczonych argumentów jest jeszcze jeden. W najbliższym czasie ma mieć miejsce sytuacja, 

która powinna sprawić, że funkcjonowanie kas biletowych na stacji PKP Łuków powinno być oczywiste. 

Chodzi tu o taką sytuację, że rozpocznie się modernizacja linii kolejowej S7 Lublin – Dęblin – Warszawa. 

Kiedy będzie modernizacja tej linii, pociągi jeżdżące obecnie z Lublina do Warszawy przez Dęblin będą 

jeździły inna trasą i właśnie ta inna trasa to będzie trasa wiodąca przez Łuków – Parczew. Wydaje się, że ten 

fakt powinien sprawić, że zostaną podjęte działania zmierzające do tego, żeby w Łukowie przywrócono kasy 

biletowe. 

Bardzo proszę Pana Ministra o informację co do przedstawionej sytuacji. 

Stanisław Gogacz 

 


